
 
 

Beleid bestuur 2024 
 
Alweer een jaar voorbij en er blijft in frettenland nog steeds heel veel werk te 
verzetten.  
Ries die in Oude Pekela woont en die de frunzen die daar geboren waren verzorgde 
is gestopt met de opvangen van fretten en als bestuurslid. Ook de frunzen wilde hij 
niet meer verzorgen. 
Hij had voor deze groep begin 2023 een mooie buitenren van Dierenlot gedoneerd 
gekregen. Na zijn besluit wilde hij de ren en de frunzen zo snel mogelijk kwijt.  
    
Het begin van 2024 stond in het teken om dit daar allemaal op een goede manier af 
te sluiten. Dit is inmiddels gebeurd.  
 
Hennie heeft al een aantal jaren te kennen gegeven dat hij het penningmeesterschap 
wil gaan afbouwen. Gelukkig hebben we Herman Poppe bereid gevonden om zich 
daar voor in te gaan zetten, Hennie en Herman hebben al diverse malen overleg 
gehad en ze hebben de financiële werkzaamheden voor een deel al kunnen scheiden. 
We zijn blij dat Hennie toch nog even door wil gaan en dat de financiële overdracht 
langzaam kan overgaan.  
 
De voornaamste werkzaamheden van de vereniging bestaat nog steeds uit het 
opvangen en herplaatsen van fretten en dat blijven wij doen. Ook als er weer een 
groep ex-laboratorium fretten komen zullen we ze met plezier verwelkomen. Deze 
fretten zijn heel erg populair. We krijgen inmiddels door het jaar heen vragen van 
mensen over wanneer ze weer komen. Maar daar zit geen regelmaat in…. Gelukkig. 
 
We proberen nog steeds zoveel mogelijk dierenasielen die fretten bij ons door willen 
plaatsen bereid te vinden om de fretten zelf te houden en te herplaatsen. We 
begeleiden hun daarin en de fretten mogen ook aangeboden worden via onze 
website. Zo proberen we onze eigen opvang te ontlasten en andere organisaties wat 
wijzer over fretten te laten worden. 
 
Een aantal malen per jaar worden we benaderd om mee te werken aan een televisie 
programma en daar maken we dan dankbaar gebruik van. 
 
De jaarlijkse evenementen zullen we beperken door alleen naar de evenementen te 
gaan die naar onze mening een toegevoegde waarde hebben voor de vereniging. 
 
Het mokje blijven we gewoon vier keer per jaar uitgeven.   
Met al deze dingen hebben we onze handen vol. 
 
We merken echt dat de frettenwereld ons nodig heeft en daar zijn we best trots op! 
 
Rine Oddens 
Voorzitter 


